

## CORPORATE CALENDAR OF EVENTS 集團日誌

### 2001

- 五月 – 集團位於台灣之電池工廠開始大量生產圓柱形鋰離子電池，並成功推出2,100mAh鋰離子電池，此為相約體積電池中能量最高之產品。
- 八月 – Clipsal (Malaysia) Sdn Bhd 慶祝成立二十週年。
- 十二月 – 金山電池收購美國 Bolder Technologies Inc之資產和知識產權，並將生產設施遷往新加坡。

### 2002

- 一月 – 本公司與九家銀行簽署一項三千三百萬美元的三年期銀團貸款協議。
- 金山電池簽訂合約，為荷蘭先進公共運輸系統供應鎳氫電池。
- 金山電池和奇勝工業各自購入在中國惠州之TCL集團有限公司之3%權益，作為長期投資。
- 四月 – 在中國惠州之東山電池工業(中國)有限公司慶祝成立十週年。

### 2001

- May – GP Batteries' plant in Taiwan commenced mass production of Lithium Ion ("Li-ion") cylindrical batteries and successfully introduced the 2,100 mAh Li-ion 18650 battery, which has the highest capacity for batteries of the same size.
- August – Clipsal (Malaysia) Sdn Bhd celebrated its 20th anniversary.
- December – GP Batteries acquired the assets and intellectual properties of Bolder Technology Inc in the US, and has since moved the production facilities to Singapore.

### 2002

- January – The Company entered into a 3-year term loan agreement with a syndicate of nine banks to raise US\$33 million through a term loan facility.
- GP Batteries entered into a contract to supply Nickel Metal Hydride batteries for the Advanced Public Transport project in the Netherlands.
- GP Batteries and Clipsal Industries each acquired a 3% interest in TCL Holdings Corporation Limited of Huizhou, China as long-term investments.
- April – T.G. Battery Co. (China) Limited of Huizhou, China celebrated its 10th anniversary.